

اجتماع اللجنة الدائمة للجمعية البرلمانية الآسيوية



المعنية بالشؤون السياسية

25 - 28 حزيران/ يونيو 2019

أصفهان، إيران

معلومات عامة

1. التاريخ والمكان

سيُعقد اجتماع اللجنة الدائمة للجمعية البرلمانية الآسيوية المعنية بالشؤون السياسية في فندق كوثر في أصفهان، الجمهورية الإسلامية الإيرانية من 25-28 حزيران/ يونيو 2019.

2. التسجيل

يجب ملء استمارات المشاركة وإرسالها إلى أمانة البرلمان المضيف، عبر البريد الإلكتروني: apairan2019@gmail.com، مع نسخة إلى أمانة الجمعية البرلمانية الآسيوية، secretariat@asianparliament.org، في موعد أقصاه 10 حزيران/ يونيو 2019.

3. اللغة/ الترجمة

إن لغة العمل الرسمية للاجتماع هي اللغة الإنجليزية. ومع ذلك، فإن البرلمان المضيف يوفر الترجمة الفورية إلى اللغة العربية. تتوفر أيضاً ثلاث كابينات إضافية في قاعة الاجتماعات للترجمة الفورية إلى اللغات أخرى.

4. طلب التأشيرة

يرجى الاتصال بأقرب سفارة أو قنصلية عامة للجمهورية الإسلامية الإيرانية للحصول على تأشيرة الدخول الخاصة بكم.

5. الضيافة

يوفر البرلمان المضيف الإقامة في فندق باريسيان كوثر في أصفهان لثلاثة أشخاص (مندوبين اثنين ومسؤول واحد) لكل وفد. تشمل الضيافة الإقامة والوجبات ووسائل النقل المحلية.



6. معلومات الطيران

لتيسير مواعيد رحلاتكم الجوية، يرجى من المندوبين الموقرين حجز مسارات رحلاتهم في أسرع وقت ممكن وفقاً للجدول التالي:

الرقم	شركة الطيران	رقم الرحلة	المغادرة	الوصول	ساعة المغادرة	ساعة الوصول
1.	التركية	892	إسطنبول (IST)	أصفهان (IFN)	22:10	03:00 + 1
2.	التركية	893	أصفهان (IFN)	إسطنبول (IST)	04:00	06:05

الرقم	شركة الطيران	رقم الرحلة	المغادرة	الوصول	ساعة المغادرة	ساعة الوصول
1.	القطرية	470	الدوحة (DOH)	أصفهان (IFN)	01:40	05:00
2.	القطرية	471	أصفهان (IFN)	الدوحة (DOH)	06:05	06:20

هناك العديد من الرحلات اليومية من طهران إلى أصفهان، لمزيد من المعلومات وحجز التذاكر الجوية، يرجى الاتصال بوكالة باراسو سير للسفر، 44 55 53 77 (21) 98+، السيدة مريم شريفی.

يوصى المندوبون بشدة بحجز مسارات رحلاتهم وفقاً لجدول الرحلة المطبوع في المعلومات العامة.

وفي حال واجهتم صعوبة في حجز تذكرتكم كما هو مطلوب في (1) أعلاه وليس لديكم أي خيار آخر لأي سبب من الأسباب، ولا يزال يتعين عليكم السفر إلى أصفهان عبر طهران، يرجى أخذ العلم بأن مسافة الطريق بالسيارة بين مطار الإمام الخميني الدولي ومطار الرحلات الداخلية هي ساعة ونصف.

7. الخدمات الطبية

سيتم توفير خدمة الإسعافات الأولية والموظفين الطبيين في مكان الاجتماع.


8. مرافق الفندق

- خدمة إنترنت مجانية،
- خدمة الإنترنت والطباعة، خدمات التصوير،
- مطعم وكافتيريا،



9. الاتصالات:

أمانة الجمعية البرلمانية الآسيوية:
البريد الإلكتروني: secretariat@asianparliament.org
الهاتف: (+98-21) 33517406 - 7
الفاكس: (+98-21) 33517408

الأمانة المضيئة:
البريد الإلكتروني: apairan2019@gmail.com
الهاتف: (+98-21) 33 440 322 - 3
الفاكس: (+98-21) 33 440 321
(+98-21) 33 52 39 79
+98 (0) 912 312 63 60 

فندق بارسيان كوثر (مكان الاجتماع):

الموقع الإلكتروني: <https://www.hotelkowsar.com/pages/95/Home-Page/>

10. البرنامج المؤقت

الثلاثاء، 25 حزيران/ يونيو 2019

- وصول الوفود
- التسجيل
- حفل الاستقبال

الأربعاء، 26 حزيران/ يونيو 2019

- حفل الافتتاح
- اجتماع اللجنة الدائمة للجمعية البرلمانية الآسيوية
- المعنية بالشؤون السياسية
- عشاء باستضافة سعادة الدكتور عباس رضائي، الحاكم العام لمقاطعة أصفهان

الخميس، 27 حزيران/ يونيو 2019

- زيارة الأماكن التاريخية والثقافية في أصفهان

الجمعة، 28 حزيران/ يونيو 2019

- مغادرة الوفود





APA STANDING COMMITTEE MEETING ON POLITICAL AFFAIRS

25-28 June 2019
Isfahan – Iran

GENERAL INFORMATION

1. Date and Venue

The meeting of standing committee on political affair of Asian Parliamentary Assembly (APA) will take place at Kosar Hotel in Isfahan, Islamic republic of Iran from 25-28 June 2019.

2. Registration

Participation forms should be filled and forwarded to the Secretariat of the Host Parliament, e-mail: apairan2019@gmail.com, with a copy to the APA Secretariat, secretariat@asianparliament.org , no later than 10 June 2019.

3. Language/ Interpretation

The official working language of the meeting is English. However, the Host Parliament provides interpretation into Arabic. Three extra interpretation booths are also available at the meeting room for other languages, upon written request.

4. Visa Application

Kindly contact the nearest Embassy or Consulate General of the Islamic Republic of Iran to receive your entry visa.

5. Hospitality

The Host Parliament provides accommodation at Parsian Kowsar Hotel in Isfahan for three persons (two delegates and one official) per delegation. Hospitality includes accommodation, meals and local transportation.

6. Flight Information

To facilitate your flight schedule, distinguished delegates are kindly requested to book their flight itineraries ASAP according to the following table:

No.	Airline	Flight number	City of departure	City of arrival	Time of departure	Time of arrival
1.	Turkish	892	Istanbul (IST)	Isfahan (IFN)	22:10	03:00+1
2.	Turkish	893	Isfahan (IFN)	Istanbul (IST)	04:00	06:05

No.	Airline	Flight number	City of departure	City of arrival	Time of departure	Time of arrival
1.	Qatar	470	Doha (DOH)	Isfahan (IFN)	01:40	05:00
2.	Qatar	471	Isfahan (IFN)	Doha (DOH)	06:05	06:20

There are several daily flights From Tehran to Isfahan, For more information and booking air ticket, please be in contact with PARASTOU SAIR TRAVEL AGANCY, +98 (21) 77 53 55 44, Mrs. Maryam Sharifi.

Delegates are strongly recommended to book their flight itineraries in accordance with the flight timetable printed in the General Information.

In case you find it difficult to book your ticket as required in (1) above and have no other choice due to any reason whatsoever, and still have to fly to Isfahan via Tehran, kindly take note of the one hour & 30 minutes driving distance between Imam Khomeini International Airport and the airport for domestic flights.

7. Medical Services

A first-aid service and medical staff will be provided at the venue of the meeting.

8. Hotel Facilities

- Free Wi-Fi,
- Internet Service and typing pool, Photocopying Services,
- Restaurant and Cafeteria,

9. Contacts:

Host Secretariat:

Email: apairan2019@gmail.com

Phone: (+98-21) 33 440 322 - 3

Fax: (+98-21) 33 440 321

(+98-21) 33 52 39 79



+98 (0) 912 312 63 60

APA Secretariat:

Email: secretariat@asianparliament.org

Phone: (+98-21) 33517406 - 7

Fax: (+98-21) 33517408

Parsian Kowsar Hotel (Venue of the meeting):

Website: <https://www.hotelkowsar.com/pages/95/Home-Page/>

10. Tentative Programs

Tuesday, 25 June 2019

- Arrival of Delegations
- Registration
- Welcome reception

Wednesday, 26 June 2019

- Inaugural Ceremony
- APA Standing Committee meeting on Political Affairs
- Dinner Reception hosted by Governor General of Isfahan Province

Thursday, 27 June 2019

- Visit Historical and Cultural Places in Isfahan

Friday, 28 June 2019

- Departure of Delegations